



# 永續發展倡議書

鈦鼎科技股份有限公司與玉山銀行共同致力於追求永續發展，我們以實踐ESG、推動聯合國SDGs永續發展目標為己任，持續發揮影響力。

鈦鼎科技股份有限公司承諾，針對氣候變遷採取行動，控制溫室氣體排放，減緩對氣候的影響，於2022年盤查用電或排碳狀況，規劃投入資源，採取具體節電或減碳行動。

## • 2050年前達到淨零排放

玉山銀行承諾2050年前成為淨零排放銀行，依循國際標準建立氣候風險治理架構，完善各項氣候風險管理機制。並且積極發展永續金融，透過支持再生能源及綠建築，輔以逐步撤煤等方式，同時持續提升自身能源使用效率，發揮金融影響力，共同迎向美麗家園。

我們以成為世界第一等的企業公民為願景，以永續作為重要發展策略，攜手志同道合的夥伴，透過價值鏈讓更多企業共同為經濟、環境、社會均衡發展努力，邁向更多元更有韌性的永續未來！

鈦鼎科技股份有限公司  
董事長

玉山銀行  
董事長



## Sustainable Development Advocacy



TRIOTEK TECHNOLOGY INC. and E.SUN Commercial Bank are devoted to sustainable development. Our mutual purpose is to fulfill ESG principles, promote SDGs and exert influence.

TRIOTEK TECHNOLOGY INC. is committed to taking action against climate change. We promise to control the emission of greenhouse gases to alleviate environmental impact. We would inventory electricity usage or carbon emission in 2022, and devote resources to taking concrete actions on energy saving and carbon reduction. We aim to :

- Achieve net zero carbon emissions by 2050.

E.SUN commits to net zero emissions by 2050, establishes a climate change governance structure in accordance with international standards and continually improves the management mechanism for climate change risks and opportunities. We also develop sustainable finance business and support renewable energy and green buildings, phasing out coal-related industries. Towards to a more beautiful homeland through impact financing.

E.SUN endeavors to become a first-rate global corporate citizen, integrate sustainability as a key business strategy. We will work together with likeminded partners in exerting positive influence to our economy, environment and society. Build a more diversity and resilience sustainable future.

TRIOTEK TECHNOLOGY INC.  
Chairman

E.SUN Bank  
Chairman